
 

1 
 

 

 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ DNE 21. ZÁŘÍ 2018

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ RVH 

 

prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc. 

doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. doc. 

doc. PhDr. Ladislav Benyovszky, CSc. 

doc. Ing. Marie Dohnalová, CSc. 

doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. 

prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. 

prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc., MBA 

doc. Mgr. Radek Chlup, Ph.D. 

doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. 

doc. RNDr. Vojtěch Kubíček, Ph.D. 

doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská 

prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek 

prof. PhDr. Jiří Mareš, CSc. 

prof. ThDr. Martin Prudký 

prof. JUDr. Michal Skřejpek, DrSc. 

doc. MUDr. Alena Stoklasová, CSc. 

prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D. 

doc. RNDr. Jiří Tůma, DrSc. 

MUDr. Felix Votava Ph.D. 

doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ RVH 

 

prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA 

prof. PhDr. Zdeněk Beneš, CSc. 

Eva Fürstová  

Mgr. Michal Říha 

Mgr. Tereza Svobodová 

doc. PhDr. Jiří Vykoukal, CSc.  

 

 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ  

 

Jiří Kučera (tajemník RVH) 

Kamila Klabalová (RUK – OKVA) 

Mgr. Václav Müller (RUK – OKVA) 

Mgr. Vojtěch Tomášek (RUK – OKVA) 

Mgr. Jakub Homolka, Ph.D. (RUK–OKVA) 
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ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ 

 

1) prof. Wildová: zahájení zasedání 

 

1. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

 

1) prof. Wildová: představení programu. 

2) Rada schválila navržený program zasedání 

a) Hlasování: 18 – 0 – 0 

 

2. SCHVALOVÁNÍ NÁVRHU SP 

 

Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

01 KTF 591 Církevní a obecné dějiny Ph.D P / K 12 Lášek, prof. 

 
1) Prof Prudký: představení návrhu studijního programu. 

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 - 0  
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

03 HTF 211 
Náboženství a základy společenských věd se 
zaměřením na vzdělávání  

Bc P 
10 
30 

Chlup, doc. 
(humanitní panel) 
 
Kucharská, doc. 
(spol. panel) 

 
1) Prof Prudký: Na minulém zasedání Rady bylo projednávání návrhu SP přerušeno 

s tím, že je potřeba vyjasnit úpravy studijního programu, které si vyžádalo MŠMT 
v rámci udělování povolení.  
a) Změny, ke kterým došlo, jsou spíše organizačního, než obsahového rázu.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let s tím, že fakulta přepracuje SP pro sdružené 

studium.   
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 – 1 
 

Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

03 HTF 212 
Učitelství náboženství a základů společenských 
věd pro střední školy 

NMgr P 
10 
30 

Chlup, doc. 
(humanitní panel) 
 
Kucharská, doc. 
(spol. panel) 

  
1) Prof Prudký: Studijního programu se týká totéž, co předcházejícího bakalářského SP.  

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let s tím, že fakulta bude přepracovávat SP pro 
sdružené studium. 
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2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 

 

Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

07 3.LF 667 Intenzivní péče NMgr P 36 Dušková, prof.  

 
1) Prof. Dušková: představení návrhu SP.  

a) Fakulta upravila návrh dle připomínek lékařského panelu.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu.  
c) Kontrolní zpráva by se měla týkat toho, jak je zajištěna preklinická výuka. 

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 

 

Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

07 3.LF 687 Všeobecné ošetřovatelství Bc P 36 Dušková, prof.  

 

1) Kučera: Studijní program byl již projednáván, avšak čekalo se na povolení 
Ministerstva zdravotnictví.  
a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 17 – 0 – 1 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 390 Archivnictví a pomocné vědy historické Bc P / K 12 Vykoukal, doc. 

 
1) Prof Prudký: Studijní program byl již projednáván na minulém zasedání. Požadovalo 

se doplnění předmětu, který by se zabýval moderními technologiemi v archivnictví. 
Fakulta tento předmět do návrhu studijního programu doplnila.  
a) Kučera: Fakulta předmět doplnila, a rovněž doplnila otázku moderních 

technologií v archivnictví do státní závěrečné zkoušky.  
b) Prof. Prudký: Fakulta také uvedla, že moderní technologie jsou přítomny i 

v dalších předmětech, což nebylo z návrhu SP zcela zřejmé.  
c) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 392 Archivnictví a pomocné vědy historické NMgr P / K 12 Vykoukal, doc. 

 
1) Prof Prudký: Pro návrh SP platí to, co pro předcházejí bakalářský SP.  

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu 
ohledně tvůrčí činnosti.   

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 0 
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Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 403 Divadelní věda  Ph.D P / K 32 Benyovszky, doc. 

 
1) Prof Prudký: Jedná se o tradiční studijní program, který je dobře připraven. 

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 – 0 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 425 Egyptologie Ph.D P / K 12 Prudký, prof. 

 
1) Prof Prudký: Je to velmi dobře postavený studijní program.  

a) Zajišťující pracoviště má velmi kvalitní personální zajištění a tvůrčí a publikační 
činnost.  

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 – 0 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 429 Estetika Ph.D P / K 32 Benyovszky, doc. 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP 

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 17 – 0 – 1 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 439 Filmová věda Ph.D P / K 32 Prudký, prof 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP 

a) Pedagogický sbor se značně omladil. Studijní program je po personální a tvůrčí 
činnosti velmi dobrý.  

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 – 0 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 443 Hudební věda Ph.D P / K 32 Vykoukal, doc. 

 
1) Prof Prudký: Fakulta byla požádána o vyjasnění personálního zajištění.  

a) Zpravodaj namítal, že někteří členové oborové rady nemají výraznou vědeckou 
činnost. Fakulta uvedla, že se jedná o klíčové osoby, kde je jistá tolerance možná.  

b) Požaduje se kontrolní zpráva ohledně publikační a tvůrčí činnosti.  
c) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu.   

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 17 – 0 – 2 
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Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 447 Jazyky zemí Asie a Afriky Ph.D P / K 9 Prudký, prof. 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Jedná se o tradiční studijní program.  
b) Panel připomínkoval některé formulace v profilu absolventa.  
c) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.   

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 458 Klasická archeologie Ph.D P / K 12 Vykoukal, doc. 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 17 – 0 – 1 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 540 Logika Ph.D P / K 10   17 

Tůma, doc. 
(přír. panel) 
 
Benyovszky, doc. 
(hum. Panel) 

 
1) Doc. Tůma: Představení návrhu SP. 

a) Jedná se o poměrně malý obor. 
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let zejména kvůli personálnímu zajištění a 

tvůrčí činnosti.  
2) Prof. Prudký: Humanitní panel souhlasí s návrhem přírodovědného panelu.  
3) Hlasování o návrhu usnesení:  

a) 18 – 0 – 1 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 462 Obecná lingvistika Ph.D P / K 9 Prudký, prof. 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Kvalitní tvůrčí činnost školitelů.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

11 FF 466 Pomocné vědy historické Ph.D P / K 12 Vykoukal, doc. 

 
1) Prof Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Slabší grantová a tvůrčí činnost. Z tohoto důvodu se navrhuje kontrolní zpráva.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu.  

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 18 – 0 – 1 
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Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

12 PřF 236 Učitelství geografie pro SŠ NMgr P 
30 
33 

Dolejší, doc. 
(přír. panel) 
 
Kucharská, doc.  
(spol. panel) 

 
1) Mgr. Tomášek: Studijní program byl již projednáván. Čekalo se na povolení MŠMT, 

které již dorazilo.  
a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  

2) Hlasování o návrhu usnesení:  
a) 17 – 0 – 2 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

15 FSV 141 Ekonomický výzkum NMgr P 5 Skřejpek, prof. 

 
1) Prof. Mareš: S návrhem studijního programu nebyl obsahový problém. Bylo ale nutné 

doplnit některé formální záležitosti.  
a) Doporučuje se požadovat kontrolní zprávu ohledně publikační činnosti. Někteří 

vyučující uvádí velmi málo tvůrčí činnosti, někteří vůbec žádnou.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu.  
c) Doc. Nigrin: Otázka, jestli nevrátit návrh SP ještě na fakultu k přepracování.  
d) Prof. Skřejpek: Materiál byl již jednou na fakultu vrácen. Někteří vyučující byli 

dokonce vyměněni. Zásadní argument pro kontrolní zprávu je ten, že jeden 
z předmětů profilujícího základu má vyučující, kteří neuvádí žádnou publikační 
činnost. 

e) RNDr. Placht: Problém je, že fakulta uvedla jako předmět profilujícího základu 
výuku angličtiny, ačkoli se předmět jmenuje psaní odborných textů. Problém je 
ono rozřazení předmětů. 

f) Prof. Skřejpek: Je to rozhodnutí fakulty. Fakulta si sama zvolila, že se na tyto 
předmětu budou vztahovat přísnější standardy.  

g) Prof. Mareš: Bylo by vhodnější požadovat kontrolní zprávu po 2 letech.  
h) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu v roce 

2020.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 16 – 0 – 3 
 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

15 FSV 144 Geopolitical Studies NMgr P 20 Sýkora, prof. 

 
1) Prof. Mareš: Po zapracování připomínek panelu je návrh studijního programu dobrý.  

a) Budoucí hodnocení by se mělo zaměřit na velké množství vedených závěrečných 
prací garantem SP.  

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 18 – 0 – 0 
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Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

15 FSV 165 Mezinárodní teritoriální studia Ph.D P / K 
12 
20 

Beneš, prof. 
(hum. Panel) 
 
Sýkora, prof. 
(spol. panel) 

 
1) Prof. Mareš: Představení návrhu SP.  

a)  Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 18 – 0 – 0 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

15 FSV 167 Moderní dějiny Ph.D P / K 12 Beneš, prof. 

 
1) Prof. Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Je patrný překryv s dalšími studijními programy, které se zabývají moderními 
dějinami.  

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 18 – 0 – 1 
 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

17 FHS 68 Sociální ekologie Ph.D P / K 3 Doležal, prof. 

 
1) Mgr. Tomášek: Fakulta doložila, že navrhovaný garant doc. Hák bude mít od 1. 10. 

2018 navýšený úvazek tak, aby splňoval standardy. 
a) Doc. Tůma: Jestli platí závazek, že garant bude mít do budoucna celý úvazek, tak 

by bylo vhodné požadovat kontrolní zprávu, že se tato změna opravdu 
uskutečnila.  

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let s požadavkem na kontrolní zprávu.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 17 – 0 – 2 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

17 FHS 80 Sémiotika a filozofie komunikace Ph.D P/K 10 Chlup, doc. 

 
1) Prof. Prudký: Představení návrhu SP. 

a) Uskutečnilo se osobní setkání s garantem, protože nebyly jasné některé 
formulace ohledně charakteristiky SP a profilu absolventa.  

b) Grantová činnost pracoviště zajišťující tento SP je slabší.  
c) Personální zajištění neposkytuje záruku dostatečného zabezpečení na dalších 10 

let.  
d) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let.  

2) Hlasování o návrhu usnesení: 
a) 17 – 0 – 2 
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Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

17 FHS 44 Sociální a kulturní ekologie NMgr P 
3 

25 

Říha, Mgr. 
(spol. panel) 
 
Doležal, prof. 
(příř. panel) 

 
1) Prof. Wildová: obdobně jako u doktorského studijního programu Sociální ekologie se 

i zde řešil úvazek navrhovaného garanta doc. Háka.  
a) Prof. Doležel: I v tomto případě by bylo dobré požadovat kontrolní zprávu 

ohledně navýšení úvazku garanta.  
b) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na kontrolní zprávu v roce 

2019. 
c) Kučera: Humanitní panel požaduje ještě další kontrolní zprávu ohledně 

personálního zajištění SP. Zpráva by se měla týkat vyučujících, kteří jsou 
zaměstnáni na základě dohody.  

2) Hlasování o návrhu usnesení: 
a) 17 – 0 – 2 

 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

17 FHS 43 Soudobé evropské kulturní dějiny Ph.D P / K 12 Beneš, prof. 

 
1) Prof. Prudký: Představení návrhu SP.  

a) Studijní program má překryv s FSV a FF. Studijní program by se tak měl 
v budoucnu integrovat. 

b) Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 17 – 0 – 2 
 
Fakulta ID Název SP Typ SP Forma OV (č.) Zpravodaj RVH 

17 FHS 62 Studia dlouhověkosti Ph.D 0 
25 
36 

Zahálka, prof. 

 
1) Prof. Zahálka: Představení návrhu SP.  

a) Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let.  
2) Hlasování o návrhu usnesení: 

a) 17 – 0 – 2 
 
 

3. INFORMACE K PŘÍPRAVĚ ZHODNOCENÍ I. VLNY SCHVALOVÁNÍ SP 

 
1) Prof. Wildová: Diskuse nad možnými revizemi předpisů a formulářů. 

a) Mgr. Tomášek: Bude nutné se podívat na věcnou stránku schvalování studijních 
programů (standardy, formuláře, předpisy) a také na stránku procesní.  

2) Kučera: Založení pracovní skupiny k zhodnocení I. vlny schvalování SP.  
a) Členové pracovní skupiny: prof. Mareš, prof. Sýkora, doc. Kubíček, prof. Prudký, 

doc. Votava, doc. Jelen. 
3) Doc. Kubíček: Návrh, aby byl připraven manuál pro garanty k přípravě studijního 

programu.  
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4) Doc. Nigrin: Vzhledem k uděleným nápravným opatřením by měl být brzy sepsán 
materiál ke studijním oporám.  

5) Doc. Nigrin: Otázka mediátorské role RVH při přípravě integrovaných SP.  
a) Prof. Mareš: Varování před takovouto rolí. Člen Rady není pro něco takového 

zcela kompetentní.  
b) Prof. Prudký: Členové Rady by neměli být mediátory integrace. Rada by měla 

výsledek integrace především hodnotit, nikoliv se podílet na jeho přípravě. 
 

5. RŮZNÉ 

 
1) Prof. Wildová: Informace o reportu k mezinárodnímu hodnocení.  

2) Prof. Wildová: Na členství v RVH rezignoval Mgr. Michal Zima. Nového člena bude 

nominovat AS UK. 

3) Prof. Wildová: Další zasedání se uskuteční 31. 10. ve 13:00.  

 

 

ZAPSAL:  

Jiří Kučera 
Tajemník Rady pro vnitřní hodnocení UK 


